
Kronika m ěsta B řezová - rok 2001 
 

Úvod 
 
  Zvolna se blíží konec volebního období, a tak byl rok 2001 rokem, ve kterém byl kladen důraz na 
splnění zbývajících úkolů programového prohlášení Zastupitelstva města Březová. Investiční akce 
probíhaly jak přímo v Březové, tak v integracích. Začali jsme si postupně zvykat na existenci krajské 
samosprávy a probíhaly i další kompetenční změny související s reformou veřejné správy. Řada z nich 
se dotkla i života v Březové. 
 

Městský ú řad 
 
  Pondělí 7. května vejde do historie Březové. V tento den převzal starosta města Miroslav Bouda z 
rukou předsedy Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR Václava Klause dekret potvrzující podobu 
nového městského symbolu - praporu města Březová. Prapor se skládá ze zeleného, žlutého a bílého 
svislého pruhu, v bílém pásuje umístěn zelený březový list. 
 
  V souvislosti s novelou zákoníku práce od l. l. 2001 došlo k úpravě pracovní doby MěÚ. Úřední dny 
jsou samozřejmě zachovány (pondělí a středa), avšak s tím, že pracovníkům radnice začíná v těchto 
dnech pracovní doba od 8 hodin. 
 
  V roce 2001 byla Radou města schválena a zřízena bezpečnostní rada města ve složení: Miroslav 
Bouda, starosta města, Ing. Vilém Meiser, místostarosta, Jana Kašparová, tajemnice MěÚ, Karel 
Hruška, vedoucí odboru SMM, Josef Strýček, bytový technik, Michal Pehanič, tepelný technik,, 
Miroslav Lukáš, velitel jednotky SDH. 
 
  Protože proběhla rekonstrukce telefonní ústředny na provoz ISDN, došlo ke změně telefonních čísel 
MěÚ Březová - byla zavedena společná předvolba 6335, ke které se připojuje vnitřní číslo volaného 
účastníka. 
 
V roce 2001 došlo k některým změnám ve složení komisí RM. Z funkce tajemnice kulturní komise byla 
na vlastní žádost odvolána si. Iveta Veleková, RM dočasně výkonem funkce pověřila pí. L. Fialovou. 
Po nástupu p. Šárky Škubalové z mateřské dovolené byla do funkce tajemnice kulturní komise 
jmenována ona. 
 
  Sportovní komise byla doplněna o další členy (Veselý Václav, Farský Eduard, Peterka Pavel). 
  Z přestupkové komise byl z důvodu změny pracovního zařazení odvolán p. Ladislav Hrnčíř, novým 
členem se stal p. Petr Novotný, který však byl koncem roku odvolán z důvodu ukončení pracovního 
poměru u MěÚ Březová. 
 
  ZM v roce 2001 jmenovalo přísedícími u okresního soudu v Sokolově březovské občany Janu 
Manojlovou, Alenu Heinzovou, Vlastu Peterkovou a Ladislava Hrnčíře. 
 

Sčítání lidu, dom ů a bytů 
 
V roce 2001 proběhlo sčítání lidí, domů a bytů. Rozhodným okamžikem byla půlnoc z 28. února na l. 
března 2001. Občané, často zaměstnanci MěÚ, kteří plnili úkoly v rámci letošního sčítání, museli 
leckdy překousnout mírně řečeno naštvanou náladu některých občanů, kteří v podmínkách 
demokracie považovali sčítání za nepřípustný zásah do soukromí. Je třeba si uvědomit, že sčítání i 
přes různé pochybnosti je přínosem pro potřebné statistiky. 
 
Kolik nás vlastně je? 
Město Březová mělo v rozhodný okamžik 2 788 obyvatel, z toho l 391 mužů a l 397 žen. 174 obyvatel 
Březové se hlásí ke slovenské národnosti a 183 obyvatel k národnosti německé. V katastru Březové je 
l 103 bytů, z toho l 070 trvale obydlených, a 442 domů, z toho 423 trvale obydlených. 
 
V okrese Sokolov je celkem 38 obcí a žije zde celkem 94 379 obyvatel. Největší počet obyvatel má 
Sokolov (25 240), následují Chodov (14 797), Kraslice (7 306), Horní Slavkov (6 032), Habartov (5 
434), Kynšperk (5 212), Rotava (3 506), Loket (3 252), Březová (2 788), Nové Sedlo (2 671), Oloví (l 
906), Bukovany (l 871), Svatava (l 584), Dolní Rychnov (l 266), Lomnice (l 095) a poslední obcí, která 



má více než tisíc obyvatel, je Vintířov (1075). Nejmenší počet obyvatel má podle sčítání Přebuz (73 
obyvatel), která tak skončila za Tatrovicemi (136). A ještě pro srovnání - v okrese Cheb žije 89 357 
obyvatel a v okrese K. Vary 123 063 obyvatel. 
 

Vyhlášky, sm ěrnice 
 
V roce 2001 byly schváleny tyto vyhlášky: 
- vyhláška č. 1/2001 - Požární řád města, 
- vyhláška č. 2/2001 - dodatek k prodeji domů a bytů (vyjmutí domu čp. 203 z prodeje) 
- obecně závazná vyhláška č. 3/2001 „o nakládání s komunálním a stavebním odpadem" 
 

Rozpočet 
 
Příjmy města byly v roce 2001 rozpočtovány částkou 41,4 mil. Kč a splněny byly na 107,6 %, 
Rozpočet výdajů činil 57,9 mil. Kč a byl splněn na 84,07 %. 
 

Rada města, zastupitelstvo m ěsta 
 
  Stejně jako v předchozích letech reprezentovalo samosprávu patnáctičlenné zastupitelstvo města a 
pětičlenná rada města. Starostou byl nadále Miroslav Bouda, zástupcem starosty Ing. Vilém Meiser. 
Po celý rok provázel jednání samosprávných orgánů konsensuální, apolitický duch se zřetelem 
především k řešení praktických problémů. MěÚ nadále vedla tajemnice Jana Kašparová. 
 
  V důsledku začlenění bývalého Školského úřadu do Okresního úřadu v Sokolově došlo u Ing. 
Fridricha (ČSSD), zastupitele, předsedy finančního výboru ZM a současně zaměstnance ŠÚ, k tzv. 
neslučitelnosti funkcí. Musel proto rezignovat na funkci člena ZM a v důsledku toho i na funkci 
předsedy finančního výboru, kde však zůstal členem. Na jeho místo v ZM postoupil v souladu s 
výsledku komunálních voleb Jindřich Vojč. Do funkce předsedy finančního výboru byl zvolen Ing. 
Pokluda, člen rady města. 
 
  Mezi nejdůležitější záležitosti, které členové Rady města a Zastupitelstva města projednali, patřilo 
vedle běžných provozních záležitostí: 
 
RM dne 15. 1. 2001  
- schválila změnu organizačního schématu MěÚ, nařízení č. 1/2001 pro výkon činnosti v dopravě, 
příspěvky organizacím z rozpočtu města, další etapa prodeje bytů, stanovila oddací dny pro uzavření 
manželství (první soboty v měsíci), usnesení Vlády ČR o bezúplatném převodu bývalého výcvikového 
zařízení Mýtina, doporučila podání žádosti o zpracování studie mikroregionu Sokolov-západ.  
 
RM mimořádně 22. 1. 2001  
- změna nájemních smluv na nebytové prostory v čp. 155 z doby určité na dobu neurčitou kvůli 
možnosti uznat dům čp. 155 jako zástavu pro získání dotace. 
 
RM dne 12. 2. 2001  
- 2. rozpočtové opatření v roce 2001, změnila nouzový byt v DPS na čekatelský pro starobní či 
invalidní důchodce, neschválila přidělení bytu Policii ČR, neboť se nejedná o policistu pro Březovou, 
schválila pronájem nebytových prostor (dříve řeznictví) pro zřízení prodejny potravin, masa a masných 
výrobků, schválila zvýšení nájemného z nebytových prostor o 3,9 %, tj. o inflaci, schválila cenu 
dopravních výkonů pro veřejnost, schválila výměnu člena přestupkové komise, schválila smlouvu se 
Státním fondem životního prostředí ČR o poskytnutí podpory na akci „Plošná plynofikace obce 
Rudolec". 
 
RM dne 12. 3. 2001  
- novelizovaný pracovní řád MěÚ, rozbory hospodaření města za rok 2000, 3. rozpočtové opatření na 
rok 2001, pořadník pro přidělení bytů v DPS Březová na rok 2001, zřízení bezpečnostní rady města, 
schválení členů výběrových komisí pro investiční a údržbářské akce a seznam dodavatelů, bezplatné 
užívání Internetu v knihovně v rámci akce „Březen - měsíc Internetu", doporučila ZM odkoupení 
kostela v Kostelní Bříze od BSS s.r.o. za symbolickou cenu l,- Kč. 
 
RM dne 9. 4. 2001  



- ukončení činnosti Ing. Stehna ve finančním výboru na vlastní žádost, návrh urbanistických studií 
Tisová a Amoltov, pronájem nebytových prostor v domě čp. 155, uvolněný mandát vZM, využití všech 
nebytových prostor v Domu kultury Březová za účelem činnosti ZUŠ a dvou učeben na I. stupni ZŠ za 
účelem činností kroužku hudebního a výtvarného. 
 
RM 14. 5. 2001  
- prodej prioritních akcií České spořitelny, a.s., záměr prodeje pozemku v Kamenici pro výstavbu 7 
rodinných domů, schválila 4 % růst nájemného, přeřazení požární jednotky města Březová do vyšší 
(JPO II) kategorie, petice občanů Amoltova, umístění vzpomínkového kamene na zaniklou obec 
Smrkovec na okraj Císařského lesa, schválila odbornou skupinu pro stanovení postupu oprav kostela 
v Kostelní Bříze. 
 
RM 11. 6. 2001  
- dotace pro oddíl zápasu na reprezentaci na ME v Turecku, neschválení 500.000,- Kč na projektovou 
dokumentaci na výstavbu 8 bytů přístavbou k čp. 159 pro nevyjasněné financování, zpracování studie 
projektu městského hřbitova Březová, ukončení činnosti předsedkyně komise pro integrovanou oblast 
MUDr. Fišerové Lenky na vlastní žádost. 
 
  RM mimořádně 18. 07. 2001  
- smlouva o dílo na akci „Rekonstrukce telefonní ústředny MěÚ Březová" 
 
  RM dne 27. 8. 2001   
- schválila dohodu o spolupráci HZS v Sokolově v rámci integrovaného záchranného systému, 
doplnění KIO 
 
  RM dne 10. 9. 2001 
 - 5. rozpočtové opatření v roce 2001, pololetní rozbory hospodaření, vyhlášku č. 1/2001 - Požární řád 
města, vyhlášku č. 2/2001 - dodatek k prodeji domů a bytů (vyjmutí domu čp. 203 z prodeje), schválila 
vklad ideální části skládky Tisová v majetku EkolnvesT do nadačního jmění, snížení poplatku za 
využití intemetu v knihovně, jmenování p. Vlastimila Bláhu předsedou KIO 
 
  RM 15. 10.2001  
- schválila finanční pomoc na vybudování sportoviště v Kamenici, mimořádná inventura pohledávek 
města k 30. 11. 2001 a řádná inventuru zásob k témuž datu, schválila koncepci postupného budování 
parkovišť, správcovství domů při dalším prodeji firmou Bytové služby s.r.o., smlouva s Autobusy K. 
Vary na odvoz školních dětí z Arnoltova, zadání projektových prací na obnovu kostela K. Bříza, změny 
související s transformací VSMOS, uzavření stavebního spoření, urbanistická studie pro k.ú. Tisová u 
Sokolova. 
 
  RM dne 12. 11. 2001  
- nařízení o školení zaměstnanců o požární ochraně, schválila p. Ing. Vančuru předsedou 
inventarizační komise, změny v komisi OVP a kulturní, 7. rozpočtové opatření v roce 2001, odpis 
nepotřebných zásob, odkup vybavení prodejny ELÁN 
 
  RM mimořádně dne 14. 11. 2001  
- schválila dodavatele stavby „Půdní byty v hasičské zbrojnici Březová", a to firmu Szolár Březová. 
 
  RM 10. 12. 2001  
- obecně závazná vyhláška o nakládání s komunálním a stavebním odpadem, 8. rozpočtové opatření, 
návrh rozpočtu na rok 2002, dotace TJ Olympii Březová, termíny zasedání ZM v roce 2002, odměny 
aktivním občanům, pořadník žadatelů o pronájem bytu na I. pololetí roku 2002, schválila termíny 
zasedání RM v roce 2002, pronájem nebytových prostor v domě čp. 100 a čp. 138, schválení 
dodavatele víceúčelového vozidla. 
 
  RM mimořádně 17. 12. 2001  
- záměr pronájmu budovy čp. 34 v Rudolci, smlouva o budoucí smlouvě kupní na odkoupení budov čp. 
121 a 122, smlouva o dílo na rekonstrukci VS2, bezplatná výpůjčka vozidla Avia z HZS Karlovarského 
kraje 
 
 



  ZM dne 29. 1. 2001  
- schválilo příspěvky z rozpočtu organizacím, schválilo další etapu prodeje bytů, a to čp. 169-170, 176-
177, 106-107, 108-109, 96-97 a 98-99, záměr prodeje garáže se stavební parcelou č. 39/27 v k.ú. 
Březová u Sokolova, vystoupení města Březová ze Svazu měst a obcí, zpracování technické studie 
míkroregionu Sokolov - západ. 
 
  ZM dne 26. 2. 2001  
- 2. rozpočtové opatření v roce 2001, neschválilo přednostní přidělení bytu Policii ČR, OŘ Sokolov, 
uložilo svolat pracovní schůzku ZM s BSS s.r.o. za účelem odkoupení kostela Kostelní Bříza 
 
  ZM dne 26.  3.  2001  
- zánik mandátu Ing. Janu Fridrichovi, schválení předsedy finančního výboru Ing. Radomíra Pokludy, 
výsledky inventarizace za rok 2000, vyřazení nepotřebného majetku, 3. rozpočtové opatření na rok 
2001, rozbory hospodaření města za rok 2000, odkoupení kostela v Kostelní Bříze od BSS za 
symbolickou cenu l,- Kč, záměr zřízení ZUŠ se sídlem v Březové, Komenského čp.250. 
 
  ZM dne 23. 4. 2001  
- prostředky pro MS na školu v přírodě, zadání urbanistických studií Arnoltov a Tisová, odkup oplocení 
byv. sběrny, doplnění Programu hospodaření s pozemky 
 
  ZM 28. 5. 2001  
- 4. rozpočtové opatření, prodej pozemku v Kamenici pro výstavbu 7 rodinných domků, schválení 
přísedících u Okresního soudu v Sokolově, zástavní smlouva na dům čp. 155 na podporu akce 
„Kanalizace a rozšíření ČOV". 
 
  ZM 25. 06. 2001  
- schválilo prodej akcií ČS a.s. a využilo tak výhodné nabídky, odkoupení budovy čp. 34 a 
souvisejících parcel v Rudolci, zpracování studie projektu městského hřbitova Březová, odkoupení 
ubytovny čp. 121 za cenu 2 197 270,- Kč a čp. 122 za cenu 2 300 280,- Kč od SU, a.s., případné 
spolufinancování záchrany kulturních památek - kostel v Kostelní Bříze společně s Nadací pro děti, 
zřizovací listiny ZŠ a MS v Březové jako organizační složky. 
 
  ZM 24. 09. 2001  
- 5. rozpočtové opatření v roce 2001, Požární řád města - vyhlášku č. 1/2001, vyloučení domu čp. 203 
z prodeje, pololetní rozbory hospodaření, postup odkoupení objektů čp. 121 a 122 (internátů) od SU 
a.s.  
 
  ZM dne 29. 10. 2001  
- 6. rozpočtové opatření v roce 2001, transformace VSMOS na dobrovolný svazek obcí, uzavření 
stavebního spoření na cílovou částku 5 mil. Kč, urbanistická studie pro k.ú. Tisová, pověřilo starostu 
města účastí na veřejné soutěži týkající se bývalé školy v Kamenici. 
 
  ZM dne 26. 11. 2001  
- 7. rozpočtové opatření, odpis nepotřebných zásob, odkup vybavení prodejny elektro s úhradou v 
roce 2002, odkoupení budovy č. 71 v k.ú. Kamenice (bývalá škola) za 35.000,- Kč 
 
  ZM dne l7. 12. 2001  
- 8. rozpočtové opatření v roce 2001, návrh rozpočtu na rok 2002 a limit pracovníků, obecně závazná 
vyhláška č. 3/2001 „o nakládání s komunálním a stavebním odpadem", 
 

Výstavba na území m ěsta 
 
 Nejvíce prostředků v roce 2001 stálo dokončení přestavby bývalé ubytovny SU, a.s.čp. 120 na byty - 
1,4 miliony korun, státní dotace přispěla dalším 1,5 milionem korun. V měsíci červnu proběhla 
kolaudace. Březová získala 12 bytů velikosti l + 2 a tři byty l + 3. Zastupitelé v průběhu roku 
odsouhlasili také odkoupení ubytoven čp. 121 a 122. Město by tak mohlo získat dalších cca 40 bytů. 
Milion a sto tisíc korun stála městskou pokladnu plynofikace Rudolce. 
 
 Další milion korun byl určen na rekonstrukci ČOV Březová a rekonstrukci úl. Okružní. Město 
zafínancovalo kompletní živičné povrchy a provedlo rekonstrukci veřejného osvětlení. 



 Teplofikace čp. 88-91 (fáze rozvody) stála cca 800 tisíc korun. 
 
 Bylo zahájeno vybudování půdních vestaveb v objektu hasičámy. 
 
 Rozpočet počítal i s pořízením základní územně plánovací dokumentace v integrovaných obcích. 
 
 V souvislosti s ukončením činnosti statku Rudolec se městu Březová podařilo odkoupit budovu bývalé 
jídelny statku, se záměrem v tomto objektu rozvíjet kulturní život Rudolce. 
 
 Město též výhodně odkoupilo v dražbě budovu čp. 71 (bývalá škola) na Kamenici. Motivem odkupu 
bylo zajištění účelného využití tohoto majetku. 
 

Občanská vybavenost 
 
  Pokračovala akce Rekonstrukce dopravního značení. Dnem l. května 2001 byly ulice Dvořákova a 
Smetanova označeny a uzákoněny za jednosměrné ulice. Dvořákova ulice je nyní jednosměrná od 
náměstí Míru směrem k hasičské zbrojnici. Smetanova ulice směrem od Malého Berlína k základní 
škole s ukončením křižovatkou s Okružní ulicí. 
 
  V samosprávných orgánech byl schválen záměr vybudovat v Březové městský hřbitov. Hřbitov by 
měl vzniknout na pozemku v majetku města - v březovém lesíku za stávajícími garážemi pod 
sportovním areálem FK. 
 
  V Rudolci se našli aktivisté, kteří na místě bývalé prodejny zbudovali víceúčelový sportovní plácek. 
Město tuto prospěšnou aktivitu podpořilo zakoupením potřebného materiálu. I kameničtí osadníci si 
svépomocně s materiálovou podporou města zbudovali ve své obci rekreační sportovní plácek. 
 
 V Kamenici byla též provedena generální oprava elektrických rozvodů včetně nové trafostanice. 
Město Březová spolufinancovalo úplnou rekonstrukci veřejného osvětlení. 
 
  Proběhla rekonstrukce výměníku VSI, která přinese nezanedbatelné úspory jak tepla, tak i elektrické 
energie. Nová technologie mimo jiné zajistí dosavadní výkon s polovičním počtem čerpadel. Úspory se 
budou týkat občanů velké části Březové - výměník VSI zásobuje teplem a teplou vodou domy u 
zdravotního střediska, domy od náměstí směrem k fotbalovému stadionu a horní část směrem k II. 
mateřské školce. 
 

Služby na území m ěsta 
 
  Město Březová opět převzalo budovu čp. 155, kde byl ukončen dlouhodobý pronájem. Nájemníci 
budou nyní mít smlouvy přímo s městem. 
 
  Nová prodejna zahrádkářských a chovatelských potřeb na nám. Míru dále rozšířila sortiment. K 
dostání je nyní velký výběr sazenic, hnojiv a krmení pro veškerá zvířata. 
 
  Město připravilo pro občany v nové počítačové učebně ZŠ odpolední kursy Základy práce na PC. 
 
  Hasičům bylo téměř s půlročním zpožděním dodáno tolik očekávané nové požární vozidlo. Nyní se 
vozidlo postupně dovybavuje dalším zásahovým zařízením. 
 

Kroužky a jiné aktivity pro b řezovské d ěti 
 

  TJ Olympie provozuje oddíl zápasu, sportovní gymnastiky, FK Olympie nabízí dětem možnost 
seberealizace v oddílech kopaná přípravka, kopaná žáci. Základní škola nabízí keramický kroužek, 
zdravotnický kroužek, kroužek anglického jazyka, knihovnický kroužek, kroužek výpočetní techniky 
Funguje též družstvo mladých hasičů, nadále pracuje dramatický kroužek Lupínek.                             
 
  Neočekávaně zdařile se v roce 2001 rozběhl kroužek mažoretek. Pravidelných tréninků, zkoušek se 
zúčastňuje více než třicet dívek z Březové. Část z nich své první krůčky předvedla pří společném 
vystoupení s mažoretkami ze Sokolova při příležitosti Posezení s březovskými seniory dne 11. 
prosince. 



  Nově též vznikly kroužky umělecké činnosti (vyučuje se od l. září 2001), a to: 
 
  - výtvarný obor: kresba, malba, grafika atd. - výuka v budově ZŠ. 
  - hudební obor: klavír, el. klávesové nástroje, všechny druhy kytar, zobcová flétna, trubka, pozoun, 
baryton, tenor, tuba, příčná flétna, bicí nástroje, výuka v kulturním domě Březová. 
 

Účast m ěsta v jiných subjektech 
 
Sokolovská skládková 
Sokolovská skládková, kde má město 25% majetkovou účast, skončila hospodaření poprvé se ziskem, 
a to 143 tis. Kč. Z úvěru města na výstavbu skládky již zbývá zaplatit jen cca 0,5 mil. Kč a je reálný 
předpoklad, že město v nejbližší době již začne také profitovat z případných zisků. Potvrzuje se tedy 
smysluplnost celého projektu a splnění cílů, se kterými byl tento subjekt založen (výhodná cena za 
ukládání odpadu atd.). 
 
Sdružení Sokolov - západ 
Díky tzv. vyšší společenské váze ustaveného sdružení (společný zájem Sokolova, Březové, Dolního 
Rychnova a Sabiny) byla po mnohaletých peripetiích korunována úspěchem snaha o bezúplatný 
převod bývalých kasáren Mýtina. V roce 2001 bylo vládou rozhodnuto o bezúplatném převodu 
bývalých kasáren a přilehlých pozemků na Sdružení Sokolov-západ (bývalé výcvikové plochy vhodné 
k využití případnou průmyslovou zástavbou). Zájmem je tuto lokalitu využít především pro vznik 
pracovních míst. 
 
 Byly také zahájeny projekční práce na sanaci území bývalého dolu Silvestr, kde se v dohledné době 
začne budovat rozsáhlý lesopark s oborou. K vidění by zde v budoucnu měla být lesní zvěř. 
Navazovat bude golfový areál, který bude splňovat parametry mezinárodního golfu. Součástí bude též 
stezka pro pěší a cyklisty s napojením na dnes již napouštěnou údolní nádrž Michal. 
 

Kulturní a spole čenský život 
 
První kulturní akcí nového tisíciletí byla taneční zábava se skupinou BRUTUS v sobotu 13. l. 2001. 
 
Sportovní ples 
19. ledna proběhl ve velkém sále kulturního domu Sportovní ples, který připravily TJ Olympie a FK 
Olympíe ve spolupráci s městem Březová. Vedle dobré zábavy bylo součástí akce též vyhodnocení 
nejlepších sportovců města Březová za rok 2000. 
 Vyhodnoceni byli: 
 
Sportovní gymnastika - Jasová Lucie, Putyrová Lenka, Holá Martina (výborné výsledky především v 
regionálních soutěžích). Zápas - Novák Petr (ml. žák), Giňa Václav (st. žák), Kastl Michael (dorost), 
Kastl Aleš (dorost), Jirát Petr (dospělí). Oddíl dosahuje vynikajících úspěchů v domácích i 
mezinárodních soutěžích. Fotbal - Koco Martin (přípravka), Erhart Zdeněk (dorost), Marci Petr, 
Holovijčuk Víťa (oba dospělí). Malá kopaná - Krása Jan (dospělí). Suchý Pavel (dospělí), Machálek 
Jan (dospělí). Největší úspěch - 2. místo v II. třídě malé kopané - postup do I. třídy. Cyklotrial - 
Peterka Pavel (dospělí). Nejlepší výsledky: 4. místo MÓR v kategorii senior, seriál MS - celkově 15. 
místo. Trenér roku 2000 - Krausová Šárka, trenérka gymnastického kroužku, Peterka Pavel, 
dlouholetý trenér zápasnického oddílu při TJ Olympie Březová. 
Březovští včelaři uspořádali dne 27. ledna 2001 výroční XX. VČELAŘSKÝ PLES 
 

Akce kulturní komise 
 

Kulturní komise uspořádala řadu tradičních akcí. Mimo jiné to byly: Diskotéka pro mládež ve vinárně 
KD Březová dne 3. 2. 2001, 16. 2. 2001 Maškarní ples. Dámský večer dne 10. února. Velikonoční 
posezení s důchodci dne 11. 4., Tradiční stavění máje 30. 4. 2001 s taktéž tradičním programem: běh 
kolem náměstí, vystoupení dechového orchestru a mažoretek Kynšperk, rej čarodějnic, stavění májky. 
Další akcí byla celorepubliková soutěž v disko a rokenrolových tancích dne 26. května 2001, dne l. 6. 
2001 od 19 hodin tradiční KÁCENÍ MÁJE s následnou zábavou ve volné přírodě (Posezení pod 
kaštanem) s country kapelou Wohluchlo u restaurace Start, již tradiční Březovské letní slavnosti s 
bohatým sportovním a kulturním programem, l. 9. 2001, Vánoční posezení se seniory dne 11. 
prosince 2001, Mikulášskou nadílku dne 5. prosince 2001 u Vánočního stromu před budovou MěÚ 



Místní skupina ČRS Březová pořádala v pátek 23. února 2001 RYBÁŘSKÝ PLES 
 
Březovský lístek 
V minulých letech byla založena tradice hudebních soutěží Březovská Brána, jejímž vyvrcholením bylo 
na podzim roku 1998 celostátní finále, které je ještě dnes hodnoceno jako nejzdařilejší v celé historii. 
Proto na Březové opět vznikl přípravný výbor, který připravil podobnou aktivitu pod názvem Březovský 
lístek. Soutěž se konala 21. dubna 2001 v Domu kultury Březová. Soutěžili jednotlivci, dua a skupiny 
ve čtyřech věkových kategoriích. Soutěž nebyla žánrově omezena, soutěžilo se se dvěma až třemi 
písněmi. 
 
 Porota určila vítěze ve všech kategoriích a doporučila postupující do finále Karlovarského a 
Plzeňského kraje, které se konalo 20. října 2001 v Ostrově. Soutěží provázel Míša Leicht. 
 
 Kino Admira promítalo cca 3 filmy měsíčně. Loutkové divadlo Zvoneček uvedlo 25. února pohádku O 
PASAČCE A KÁČÁTKU 
 
Dramatický soubor Lupínek a Pohádka poš ťačka 
Generálku hry na motivy Karla Čapka „Pohádky Pošťačko" zahráli „poštovní úředníčci" mateřským 
školkám a l. stupni ZŠ Březová v pátek 4. května 2001. Hlediště doslova praskalo ve švech. Pro zájem 
zdejší ZŠji zahráli i 2. stupni a pozvání přijali i chlapci z ústavu Sokolík. 23. května hostovali se svým 
kusem v Městském divadle v Sokolově 
 
Březovská tradice - m ěsto hudebník ů se možná vrátí... 
Na březovskou radnici se obrátil vážný zájemce o zřízení umělecké školy v našem městě. Hudební 
škola by měla sídlit v prostorách kulturního domu a l. stupně ZŠ. Jedná se též o možnosti obnovení 
dětského dechového orchestru, takže není vyloučeno, že by znovu ožilo tradiční spojení „Březová - 
město hudebníků". 
 
 Místní skupina Českého rybářského svazu Březová pořádala u příležitosti Mezinárodního dne děti 
Rybářské závody , a to v sobotu 2. června 2001 na nádrži pod internátem. 
 
 Sbor dobrovolných hasičů města Březová uspořádal 15. září v KD Březová tradiční taneční zábavu 
„Staro české vinobraní" . Tato zábava je již dlouhá léta neodmyslitelnou součástí dění na Březové. 
 
 Město Březová pořádalo dne 17. 11. 2001 pro mladou generaci vKD Březová již 3. Rockfest, kde mj. 
vysoupila domácí Morová Rána, dále regionální kapely Blahostroj, Bubble Bunt, Znouzectnost, Black 
Mailers, Pandemia. 
 
 24. 12. 2001 od 17 hodin se sešli před budovou radnice občané při novodobé tradici 
ŠTĚDROVEČERNÍ ZPĚVY. Při trošce vína Vánoční atmosféru zpříjemnili muzikanti z Březové a z 
Kynšperka. 
 
 Novinkou byl VÁNOČNÍ KONCERT žáků hudebního kroužku při ZŠ Březová konaný ve čtvrtek 20. 
12. 2001. Cca 15 účinkujících si vyslechlo svůj první divácký potlesk. Věřme, že se tato akce stane 
další tradicí našeho města. 
 
Setkání B řezových 2001 
Obec Březová u Uherského Brodu, ležící téměř u hranic se Slovenskem, se stala v sobotu 4. srpna 
dějištěm dalšího, již devátého ročníku setkání představitelů měst a obcí se společným názvem 
Březová. Letošní setkání provázelo pořádné srpnové horko, takže průtrž mračen v samém závěru 
setkání byla téměř vítaným osvěžením. 
 
 Naše výprava odjížděla již v pátek 3. 8. včasných ranních hodinách. Dobrovolní hasiči vypravili 
požární vozidlo AVIA. Výpravu tvořili vedle hasičů fotbaloví reprezentanti, vedení oddílů, poskrovnu 
pak rodinní příslušníci či skalní fandové fotbalu. Trochu toho sportovního štěstí chybělo, aby březovští 
fotbalisté bojovali ve finále o daleko lepší umístění, nakonec skončili v turnaji pátí. Naopak naši hasiči 
díky svému nasazení byli po prvním kole na I. místě ve štafetě a jen pár vteřin času v disciplíně 
„požární útok" je dělilo od šance na umístění nejlepší. Nakonec se museli spokojit s třetí příčkou. Příští 
rok se setkání uskuteční v osadě Březová u Štěbořic v okrese Opava. Na naši Březovou přijde řada s 
pořádáním této tradiční akce přibližně v roce 2004 nebo 2005. 



 
Dívka roku 
I v roce 2001 bylo naše město zastoupeno v soutěži Dívka roku 2001. Březovské barvy hájila Markéta 
Gogolova, žákyně 8.A březovské ZŠ. Soutěž proběhla 17. února v Kynšperku nad Ohří v místním 
kině. Naše zástupkyně skončila na 3. místě a získala titul MISS Sympatie. Jako třetí z okresního kola 
postoupila do oblastního kola. Oblastní kolo se konalo v Kláštere! nad Ohří ve dnech 28. a 29. 4. 
2001. Svému doprovodnému týmu (pí. tajemnice Kašparová, Remetová a Kodlová) a také rodičům 
udělala Markétka velkou radost, když postoupila s 15 fmalistkami do nedělního finále. Není bez 
zajímavosti, že ve finálové porotě byla předsedkyní zpěvačka Ilona Csáková, herec Pavel Trávníček a 
další známé osobnosti. 
 
 Březovští dobrovolní hasiči připravili na čtvrtek 5. července ukázku soutěže mladých hasičů. Akce se 
za celkem pěkného zájmu veřejnosti konala na školním hřišti ZŠ. 
 
Výstava drobného zví řectva 
Ve dnech 14. a 15. července 2001 pořádala základní organizace Českého svazu chovatelů v Kostelní 
Bříze ve svém výstavním areálu již 22. okresní výstavu mláďat králíků. Výstava byla doplněna 
expozicí holubů a drůbeže. Proběhla též soutěž o pohár starosty města Březová za nejlepší kolekci. 
 
Knihovna 
Knihovní fond k 31. 12. 2001 obsahoval 25 373 knih, z toho naučná literatura 6 769, krásná 12381, 
ostatní dokumenty 1171. Výpůjček bylo v roce 2001 celkem 34 958, z toho naučná literatura 6 462, 
krásná literatura dospělým 21 318, naučná dětem 2 380, krásná dětem 4 798. Knihovnu navštívilo 4 
257 návštěvníků, čtenářů bylo zaspáno 366. Bylo zaznamenáno 5 110 výpůjček periodik a 
uspořádáno 45 vzdělávacích a výchovných akcí. Knihy byly zakoupeny v hodnotě 94 822,10 Kč (741 
svazků). Příjmy knihovny činily 12 451 Kč a knihovna obdržela dary v hodnotě 7 747 Kč. Knihovnu i 
nadále po celý rok vedla paní Jaroslava Remetová. 
 
 V roce 2001 byl zprovozněn elektronický katalog pro čtenáře. Knihovna byla připojena k městskému 
síťovému serveru a proto mohl být snížen poplatek za Internet na polovinu, tedy 30 Kč za l hod. 
Knihovní fond je ukládán do databáze a vybavován čárovým kódem, čímž se knihovna připravuje na 
automatizované půjčování knih. 
 
 V období od října 2000 do června 2001 byla za plného provozu provedena revize knihovního fondu 
městské knihovny. Poslední revize provedena v roce 1983. 
 

Sport 
 

FK Olympie 
  Pro metodickou přípravu všech oddílů FK přišel pomoci trenér I. třídy pan Šmíd. V roce 2001 se 
prováděla generální údržba a zlepšení prostředí v klubovně FK, a to s podporou MěÚ Březová, hráčů 
a funkcionářů FK. Nad pravou brankou se připravuje tréninkový prostor velikosti velkého vápna se 
škvárovým povrchem. 
 
  V soutěžním ročníku 2000/2001 A muži skončili na 4. místě krajské soutěže I.B třídy, získali 51 bodů, 
skóre 62:58. Nejlepší střelci branek: Fiala L. 10, Holovijčuk V. 8, Dlesk T. 7. B muži obsadili 7. místo 
okresní soutěže III. třídy, když se skóre 29:45 získali 15 bodů. Nejlepšími střelci branek byli Kórmoczi 
J. 6, Čučman P. 6 C muži (dorost) skončili na 9^ místě okresní soutěže III. třídy, získali 6 bodů a 
konečné skóre je 14:69. Nejúspěšnější střelci branek jsou Erhart 5, Macek 2. Žáci skončili na 7. místě 
okresního přeboru, získali 48 bodů a skóre 105:62. Nejlepší střelci branek: Mašek 35, Wišniewski 17, 
Tiši 9. Přípravka skončila na 8. místě v turnaji okresního přeboru se skóre 26:132 a s 16 body. 
Nejlepší střelci branek byli Motyčka 15, Kaciašvili 5. 
 
  V podzimní části se muži A, hrající I.B třídu, umístili na 8. místě tabulky. Muži B se dostali na 4. místo 
tabulky a pokud zaberou v tréninku zimní přípravy, mohou pomýšlet na ještě lepší umístění na jaře. 
Dorost skončil nejlépe - na 3. místě podzimní tabulky a stále bude i v jarních kolech usilovat o postup 
do vyšší soutěže. Žáci svedli boj o střed tabulky a umístili se po střídavých výkonech na 7.místě. 
 
  Předseda klubu byl v roce 2001 Makoň Pavel, hospodářem Kraus Antonín. 



  Výbor FK přijal rezignaci Miroslava Kopala na funkci hlavního trenéra pro časovou pracovní 
vytíženost. Novým trenérem od ledna bude trenér II. třídy Pavel Průcha. Asistentem zůstává Petr 
Kortus a M. Kopal. 
 
  V rámci rozpočtu města byl pro FK Olympii pořízen nový žáci traktor v hodnotě 150 tis. Kč. 
 
  Zápas 
  Sezónu roku 2001 provázelo opět mnoho úspěchů. Ať už na oblastních přeborech jednotlivců (žáci - 
l. místo do 42 kg Novák Petr, 2. místo do 53 kg Giňa Václav, junioři l. místo do 97 kg Kastl Aleš, 2. 
místo do 97 kg Kastl Michael), tak i na Mistrovství ČR seniorů a kadetů v Teplicích, kde např. Michael 
Kastl získal titul Mistra ČR v kategorii kadet ve váze do 100 kg nebo Petr Jirát vybojoval v kategorii 
senior ve váze do 69 kg pěkné 9. místo. Pěkných výsledků dosáhli březovští zápasníci i na Velké ceně 
Plzně žáků, na mezinárodním turnaji přípravky, žáků, kadetů, žákyň a kadetek ve volném stylu v 
Mariánských Lázních, kde naši závodníci v silné konkurenci 104 závodníků z 14 oddílů ČR + jeden 
zahraniční ze SRN vybojovali v hodnocení družstev II. místo. Vedoucí oddílu zápasu p. Peterka a jeho 
kolektiv také zorganizoval ve velkém sále DK turnaj za účasti zápasníků ze SRN, který důstojně 
reprezentoval Březovou. Zápasníci se sešli 18. prosince na slavnostním ukončení roku za účasti 
předsedy TJ Olympie Ing. Fridricha a starosty města p. Miroslava Boudy. Vyhodnotili svoji roční 
činnost a symbolicky odměnili nejlepší sportovce. 
 
  Sportovní komise m ěsta 
Sportovní komise opět zorganizovala řadu tradičních sportovních podniků pro veřejnost. Jednalo se 
především o Turnaj v sálové kopané O pohár starosty města, kde Flamengo Březová obsadilo celkové 
8. místo z 16 účastníků, dále dne 10. 3. 2001 TURNAJ DVOJIC V NOHEJBALE, TURNAJ V MALÉ 
KOPANÉ pro žáky ZŠ 27. 5. 2001, novinkou byl l. ročník akce Březová na kolech - veřejný závod 
cross country horských kol v sobotu 2. června 2001, na den 23. 6. 2001 připravila sportovní komise 
města cykloturistický výlet do pivovaru Chodovar v Chodové Plané. Na cestu se vydalo 138 účastníků. 
Potěšující byla hojná účast Březováků, kteří v pivovaru Chodovar měli možnost shlédnout bohatý 
kulturní program v rámci akce Koulení sudů, a to za účasti zástupců malých pivovarů z Čech. 
 
 Další akcí komise sportu a týmu Flamengo Březová byl turnaj v minikopané O POHÁR STAROSTY 
MĚSTA 7. - 8. 7. 2001, kde tým Flamengo Březová A skončil na 4. místě, když prohrál poprvé až v 
boji o postup do finále, dále se jednalo o turnaj fotbalových přípravek O POHÁR STAROSTY MĚSTA 
26. srpna 2001 a v neposlední řadě turnaj ve stolním tenisu „O VÁNOČNÍHO KAPRA" 16. 12. 2001 
nebo jedna z největších akcí v regionu - turnaje v minikopané O pohár města Březová. Akce se 
uskutečnila o posledním předvánočním víkendu v sokolovské sportovní hale za účasti více než 30 
družstev. Březovou reprezentovaly dvě družstva, kdy tým Březová B se úspěšně probojoval až do 
semifinále a nakonec se umístil na 4. místě. 
 
Úspěšná malá kopaná: 
3. února 2001 se zúčastnil tým Flamengo Březová turnaje AČ Start v Karlových Varech, kde v nelehké 
konkurenci 16 kvalitních mužstev skončil na vynikajícím l. místě. Stejně úspěšně reprezentovalo 
Flamengo naše město na 4. turnaji Futsal dub Hustovlas Chodov dne 17. února 2001. Na l. turnaji 
WITTE Nejdek tour trophy v Karlových Varech dne 27. ledna 2001 obsadil tým Flamengo Březová 3. 
místo. 
 
Cyklotrial 
AMK Březová, klub cyklotrialu vAČR ve spolupráci s městem Březová uspořádal 15. září Mistrovství 
České republiky V CYKLOTRIALU v areálu CK Březová. 
 
Březovák Pavel Peterka (23 let) reprezentoval naše město a Českou republiku v seriálu mistrovství 
světa v cyklotrialu v letních měsících (kategorie SENIOR). Při dnešní obrovské konkurenci je to 
ojedinělý úspěch, kdy v sérii kvalifíkaóních soutěží březovský jezdec obhájil postupové místo. 
 
Branná sout ěž TJ Olympie 
Již několik let připravuje u příležitosti dne dětí Tělovýchovná jednota Olympie Březová branný den. 
Letos soutěžila tříčlenná družstva školáků, ale i pro středoškoláky byly připraveny soutěžní disciplíny. 
Děti chodily na chůdách, běhaly v pytlích, házely míčky na různé cíle, proháněly obruče a shazovaly 
plechovky. Největší zájem jako každoročně byl o střelbu ze vzduchovek. Své schopnosti prokázaly 



děti při poznávání zvířat, ptáků, hub, rostlin, ale i při testech ze zdravovědy. Branné soutěže se 
zúčastnili celkem 82 závodníci. 
 
Březovští hasiči založili v roce 2001 hokejový tým Soptící Březová. Rovněž se ujali provozování 
lyžařského vleku. 
 

Školství 
 
Na základě nových hygienických předpisů bylo třeba v našich školních kuchyních investovat nemalé 
prostředky do vnitřního zařízení. Mimo jiné bylo třeba vyměnit stávající vodovodní baterie za pákové, 
přebudovat některé stávající kuchyňské prostory apod. 
 
Bruslení 
V zimních měsících tohoto školních roku měli možnost žáci l. B a 2. A poznat prostředí zimního 
stadionu v Sokolově. Své bruslařské schopnosti zde zdokonalovali především zásluhou hokejového 
klubu Baník Sokolov. Akce byla zorganizována za účelem výběru dětí do hokejových tříd. Hokejové 
mužstvo začala dokonce navštěvovat i dívka 2. A Zuzana Čočková. HK Baník Sokolov poskytl 
Březovské škole navštěvování stadionu a autobusovou dopravu zdarma. 
 
Školní olympiády 
V průběhu školního roku probíhá na škole celá řada soutěží a olympiád. Vítězové školních kol 
postupují do kol okresních, kde bojují za naši školu.  
 
Jde zejména o tyto soutěže: 
Matematická olympiáda, Fyzikální olympiáda, Zeměpisná olympiáda, Biologická olympiáda, Soutěž v 
německém jazyku, Olympiáda v českém jazyku, Soutěž mladých historiků, Pythagoriáda, Čtenářská 
soutěž. Vybíjená 5. tříd, Sportovní gymnastika. 
 
Z okresních kol žáci p řivezli tyto úsp ěchy: 
Matematické olympiády žáků 5. tříd se zúčastnil Petr Mezek, kterému se podařilo ve velmi kvalitní 
konkurenci 24 nejlepších matematiků z okresu zvítězit. Vítězka školního kola ve Čtenářské soutěži 
Michala Šeligová z 3. třídy si vedla v Sokolově výborně a umístila se na krásném 2.-3. místě. 
Sportovci ze tříd 5. A a 5. B v okrskovém kole ve vybíjené porazili s velkým náskokem sokolovské 
školy (4. ZŠ, 5. ZŠ, 6. ZŠ, 8. ZŠ) a postoupili do okresního kola. Zde se utkali s dalšími 5 vítězi 
okrskových kol a pouze o „vlásek" jim unikl postup do oblastního kola. Skončili bodově na velmi 
pěkném 3. místě. Ve výtvarné soutěži „Chraňme si život na zemi" byly z téměř 300 prací oceněny 
mezi nejlepšími výkresy děvčat Lucie Mečířové ze 7. třídy a Nikol Ryžukové z 8. třídy. 
 
 14. 3. 2001 se konalo v Sokolově okresní kolo Gymnastické ligy škol, sportovní gymnastky naší školy 
samozřejmě nechyběly a v konkurenci 12 škol suverénně zvítězily. Po tomto krásném úspěchu 
proběhlo v sobotu 23. března v Karlových Varech oblastní kolo Asociace sportu pro všechny, ve 
kterém se utkaly sportovní gymnastky celých západních Čech. V kategorii družstev suverénně 
vybojovaly starší žákyně Březové l. místo a pozadu nezůstaly ani mladší žákyně. I ony se v obou 
kategoriích umístily na l. místě. 
 
 Ve spolupráci s Olympií Březová se konala dne 12. 5. 2001 sportovní akce s názvem „Kopanou proti 
drogám". Z naší školy bylo vybráno mužstvo žáků 4. - 9. ročníku. Ti hráli proti profesionálům Olympie 
Březová. 
 
 Jednou z výjimečných akcí organizovaných naší školou byla velmi pěkná Školní akademie, konaná 
12. června, ale též Olympiáda ZŠ, konaná na hřišti u ZŠ ve dnech 20. a 22. června. 
 
 Rozloučení se školním rokem letos proběhlo před budovou školy dne 29. června v 8.15 hod, 
samozřejmě za účasti žáků základní školy a mateřských škol. 
 
 Základní školu v Březové navštěvovalo ve školním roce 2001/2002 přibližně 300 dětí, a to celkem ve 
14 třídách. Školu řídila Mgr. Milena Halčinská, zástupkyní byla Mgr. Danuše Humlová. 
 
Stonožkový týden 



 V týdnu od 15. do 20. října 2001 probíhala na základní škole akce Stonožkový týden. Děti oslovovaly 
občany s prosbou, aby zakoupením jejich výrobku přispěli na vylepšení podmínek dětí žijících v 
Dětské psychiatrické léčebně v Opařanech. A nebo sběrem šrotu získaly samy peníze. Pochopením 
spoluobčanů, rodičů i pílí dětí se podařilo v letošním roce získat neuvěřitelný obnos 21.999,50 Kč, za 
který by se nemusela stydět ani mnohem větší škola, než je ta naše.. 
 
 Učitelky a děti místních MS uspořádali ve vestibulu MěÚ výstavky s indiánskou a velikonoční 
tématikou. Svědčí to o tom, že pedagogický sbor děla spoustu akcí nad rámec běžné práce. Pro děti z 
l. mateřské školy byla zorganizována dobrodružná indiánská výprava do krásného údolí poblíž Útviny. 
Ředitelkou l. MS byla p. Irena Urbanová, ředitelkou 2. MS p. Danuše Vaňková. 
 

Statistické údaje o B řezové a jejích obyvatelích 
   
  K l. l. 2001 žilo v Březové celkem 2 815 obyvatel. V průběhu roku se k trvalému pobytu přihlásilo 63 
občanů, ^ohlásilo se 70, zemřelo 30 občanů a narodilo se 26 dětí. K 31. 12. 2001 má tedy Březová 2 
804 obyvatel. Před MěÚ Březová bylo uzavřeno celkem 14 manželství. Podle výsledků sčítání lidu je v 
Březové je celkem 2 316 obyvatel české národnosti, 183 obyvatel německé národnosti, 174 obyvatel 
slovenské národnosti, osm občanů se přihlásilo k polské národnosti, čtyři k moravské a jeden k 
romské. 2 070 občanů Březové je bez vyznání (74,2 %), 529 občanů je věřících, z toho nejvíce - 430 
osob, se hlásí k církvi římsko-katolické. 
 

Počasí 
 
 Začátkem roku 2001 přišla obleva, avšak vzápětí opět nasněžilo a převážnou část ledna mrzlo, bylo 
jasno nebo zataženo inverzní oblačností a teploty zůstaly i přes den pod nulou. Na přelomu ledna a 
února občas sněžilo a teploty se pohybovaly kolem nuly.  
 
 Avšak již počátkem února přišly i dešťové přeháňky a 6. 2. sníh zcela roztál. Teploty se vyšplhaly až k 
12 °C. Až koncem února se op ět ochladilo, napadl sníh a nejstudenější den byl s teplotami -8/0 °C.  
 
 Začátkem března opět přišlo oteplení s teplotami až 15 °C, první jarní den  však sněžilo a teplota 
klesla na -l °C. Vzáp ětí přišlo opět oteplení.  
 
 Počátek dubna byl ve znamení jasného počasí s teplotami až 18 °C. Pozd ěji přišly časté přeháňky, 4. 
dubna i první bouřka. V polovině měsíce jsme ještě zaznamenali sněžení, avšak pak přišly jasné dny a 
teploty už vystoupaly až k 22 stupňům (např. 22. dubna).  
 
 Květen pak byl převážně slunečný, začal s teplotou 28 °C, v den konání jarních slavností  bylo též 
pěkně -jasno a 24 °C. 
 
  Naopak červen byl spíše zatažený a chladnější, až koncem měsíce jsme se dočkali příjemných 25 až 
30 °C. V první polovin ě července zase převládalo jasno a teplo (23-28 °C), a jen ob čas přišel déšť, 
zato však přívalový . V druhé půli měsíce bylo několik zatažených dní, ale konec července byl opět 
jasný a teploty až 30 °C. V srpnu bylo nejd říve zataženo s přeháňkami, v půli měsíce pak jasno s 33 
°C a po týdnu deštivého po časí přišlo opět polojasno.  
 
  Září již bylo spíše zatažené, rychle se i ochladilo, postupně 18 - 11 °C.  
 
 Říjen ještě přinesl poslední záchvěv léta - teploty až 24 °C a v ětšinou polojasno. Postupně se 
ochladilo k 15 stupňům a koncem měsíce již bylo zataženo. 
 
 Listopad nastoupil ochlazením, hned l. bylo pouze 9 °C , postupn ě jen 4 °C. Bylo spíše zataženo a 
22. přišlo první sněžení, i když do konce listopadu ještě byly srážky i dešťové.  
  
 Prosinec byl spíše zatažený, teploty od - 2 do 5 °C, 13. byla mrazivá noc s - 10 °C. Od 19. prosince 
až do konce roku jsme se pak potýkali doslova s přívaly sněhu, které jsme již řadu let nezažili. Na 
Štědrý den jsme zaznamenali největší mráz - v noci i pod -14 °C, p řes den maximálně - 3 °C a 
mrazivé počasí vydrželo až do konce roku. Pracovníci MH den co den bojovali se sněhovým přírodním 
živlem. 
 



Závěr 
 
  V roce 2001 byl odveden opět velký kus práce ke splnění programového prohlášení Zastupitelstva 
města. Přestože dokončení některých plánovaných akcí přešlo do roku 2002, dá se říci, že příští 
zastupitelstvo, které vzejde z podzimních komunálních voleb v roce 2002, bude mít na co navazovat a 
rozhodně přebere město ve zdravé finanční situaci. 
 


